
zses jiRady"-,f:;:::.1ffii:fr :Ts,opada2e,?::!:
w Sad fonferencyjnej Urzgdu Gminy Rybno pod przewodnictwem

Pana Mariana Li-gmana - Przewodniczqcego Rady Gminy

Obrady roz1oczeto o godz.9:00, zakonczono o godz 10:12

Stan osobowy RadY - 15 radnYch.

W obradach zgodnie z listE obecno6ci uczestniczylo 12 Radnych'

- lista obecnoSci stanowi zal4cznlk do protokolu'

- nieobecni : Pani El2bieta Jgdrzejowska, Panowie J6zef Maciejewski i Leszek

Zakzewski

Spoza Rady Gminy w sesii uczestniczyli:

1. Pan Edmund Ligman - W6jt GminY

2. Pan Miroslaw Karbowski - Sekretarz Grniny

3. Pant Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

- lista obecno6ci stanowi zal4czrik do protokolu'

4. Pan Tomasz Wggrzynowski - Radny Powiatu Dzialdowskieg

5. pan Bartlomie; L-ewatst<i Czlonek Ridy Powiatowej Warmirisko-M azurskiei lzby

Rolniczei

Ad. 1i 2.

Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocno6ci obrad'

Obrady XXXVII sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz' 9:00Pan Marian Ligman
prz.*odrurr4cy Rady Gminy. plwitat wszystkich obecnych. Nastgpnie stwierdzil,

Ze po sprawi"enit iisty oblcnosci, na sali znajduje si9 12 Radnych' co stanowi

kworum niezbgdne do podejmowania prawomocnych uchwal'

Ad.3. Ustalenie Porzqdku obrad'

Porz4dek obrad
1. Otwarcie sesji'
2. Stwierdzenie Prawomocno6ci obrad.
3. Ustalenie porz4dku obrad'
4.Przyigcie protokolu z XXXVI sesji Rady Gminy Rybno
5. Podjgcie uchwal w nastgpujqcych sprawach:

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2013-2020'

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2013 rok
3) obni2enie Sredniei ceny skupu 1q 2yta za okres 11 kwartal6w bgd4cei Podstawe do

ustalenia podatku rolnego na rok poditkowy 2014 na terenie Gminy Rybno oraz zatz4dzenia

poboru podatku rolneg:o od os6b fizycznych w drodze inkasa, okle6lenia inkasent6w i
wysoko6ci wynagrodzenia za inkaso.



6.Wolne wnioski i zaPYtania.
7. Zamknigcie obrad'

Przewodnicz4cy Rady przedstawil porzEdek obrad, kieruiqc zapytanie o proPozycig

zmiany PorzAdku obrad.

W sprawie Porz4dku obrad glos zabierali: .. . 1 . :,-,,-: -,-:^t..,
nad'ny - Pan Andrzej Ko"rnacki powiedzial",, u' 

^int'ormncji ,!:l:[::'.*:i!,:::::6*V
p"ni, zt ma nastqpii tylko przyjscie 6rodk6rtt na Bieg,*.':f,"1!:5,!i::''^^y^:'::,'::' "'
'porzqdku obrad zamiiszczony lest jiiicze punkt..do.tyczqcy obniiki |redniej ceny skupu 1 q

2uta .... Czu to iest 1uz ostaini tirmin na podjgcii tei uchzoaty? Czy nie naleialoby tego

/rndyskutou,at iei kzi,estii? Czy inne podatki bgd4 zmieniane? "

WoliCrr,irry - ian Edmuni Ligman powiedzial ,., nie mietiimy jeszcze do ubieglego

nsidnia ceitl za 1q zbo2a. Tytko iedna uchtpata bgdzie podejmotnna u' ty,m roku' ie2eli

iioari o poditki. Natomiast tg uchzualg musimy podjqd z teSo .t'zgl?du' ze Jest to oontzenw z

gornei itatoki. Zaproponotiana staioka poiostaj"e bez zmian i jest takn sama' inkn

Zboruiqryruolo tp br. Pozostata czgii podatk6tu pozostaje bez zmian"'

naany 
"_ pan Andrzej Kornacki powiedzial: ,,rozumie, 2e podatki dla frm, nie bgd4 to

tym roku Poruszane?"
*O't C-iny - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,, stazoki podatku na 2014 rok

pozostajq tu tiysokoici takiei, jakie byty ut 2013 roku'"
'rrr"*f irri."4cy Rady _ p"r, tnlu.i"r, Ligman powiedzial:,, zasady ustalnnia podntku

)it*go oa rrrnikirh pizostalych s4 ro2ne' irzy .usialaniu 
podat.ku -l::so, yltiyv,-o:'"'ot

sig ia danych statystycznyih cis, urat pid un'ogg ceng iytn wartgSl po^datku od

d)iahlno6ci" gospodirczei iie musimy opierai danych statystycznych' Rada Gminy zue

zutasnym zakresie przyimuje zoielkoici."

Wigcej pytarl nie bylo, Wobec czego Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie

porz4dek obrad.
hada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 RadnYch w

obecnoSci fi naJnych, iednoglo6nie 12 glosami ,,2a" przyigla porz4dek obrad

XXXVII sesji RadY GminY.

Ad.4. Prryigcie protokolu z XXXVI sesji Rady Gminy Rybno

Pnewodii"4cy Rady zwrocil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z

XXXVI sesii RadY GminY.
Glos zabrali:
Radny-PanAndrzejKornackipowiedzial:,,uprotokolezpoprzednieisesii'tupunkcic
;i;;,pv- podjgcia uifuoaty zo spiatoie pozuierze.nia W6i.tou'i Gminy 

.Rybno ".pl^'::::--y,
usialanii t ysoii1ci cen i opiat za korzystanie z obiekt6zp i urz4dzen uiytecznoqct pubncznel

Gminy Ryino - (ryt. t protokolu dotyczqcy ninieiszego punktu) ' O ile pamigtam,2 razy

gto,roiAfi*y na iq uchtoaln. ledno byto 
-pomyliozue, 

drugie bylo popraT,ne. Chadzi o

ioyjalnieniei bo z tym protokolem jest tiszyslko- u, porzqdku, nle sq nagrania i uuaiam, 2e

uiiluata ie2eli zostila przegtosoroana 2 razy, to potLtinno by( zapisane '"
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian iigman powied zial:" Panie Radny' cata sztukn

iit r, ,o Wm,'zi popetiitem blqd, poniezoa2 przed sisj4 otrzymnli6my nozoq tre1t.uchrualy' zu

iiiii ,o*irnio"e' zistalo iedno slituo. W tej uchu,alei, ktorq podejmotoaliimy byto ,,porcierza

sig" a u poprzedniej ,,upozuninin sig" .



Sekretarz Gminy - Pan Miroslaw Karbowski powiedzial: " to tre1ci tej uchwaly byla

te2 zmiana dotyczqca *o^,,i'- i''15'ia to 2ycie ' L'Ii'nzam' 2e chyba nie jest 2le' kiedy przed

itlq piaol, sig"totaicitoq tre6t uchti'aty, jeszcze przed podjgciem'"

i-L-oi^*iacy Rady - p"r, fr{".iu" figmal powiedzial:,,nie ma sporu o tre66, tylko

;;;';;;;;;-;,;iriniriio, dtor*go 'u 
p'inkot'.-nie znatazlo sis podut'ine $osowanie'

Przyznafum sig zo tam.tym momtnci' i przyznaig, sig teraz' 2e odczytalem treit uchzoaty

nienoszei, kt6ra zostata "ri- poao"o ,i irttriitori, a kt6rn zostala toycofnna' Zostala

;:;;;;;i;r";;;"ir-i,ru', t:reit uchruatv \djbk$ potegat na tvm' ie wziTtem i odczvtatem ts

'i^,tiirir,r,q i poddatem pocl gtosotoaie ' Zirnz poitem Pan Sektetarz ztpr6cil mi ulLtage' 2e to

ni, io irr6i rilrroaty. le2eli P'an Radny uzoa2a, ie to teL potoinno byi u' ptotokole' 
-t3.nie.mam

nic prncitttko. To nie lest pomyla, ktdra tua2y na czym6' to jest m6j bl4d' Nikt nie jest

doskonaly."
R;r;y : Pan Andrzej Kornacki pow]edz.fl:. ,, nie u'yszukujg btgd6tr''.Nikt' jak Pan

ilrrluirnf"" lrst doskinaty. Ka2dy popetnia b.tydy' T1 u.citpata blgdnie zostala przez Rad4

'prigioi",o"ol LhuaLam, 2i pou,iina iy.i jeZeti zistata ta blgdna przeglosol,ana, pottttnna
'byt 

przez Radp ponozonie przegtosotLtana"-i":rL*oanid4"y 
Rady - Pin Marian Ligman powiedzial: ,, to byla ta sama uchzoala'

itirej tre6t ,oitilo ,-irniona. Tak naprazt ip przegtosowali6my ucfuoatg o treSci,.kt6ra nie

pouinna znale26 sig u progro*ir' Mo2na sig tp"'iot, czy poddaj4c po! glosoutanie' nabralo

'i'*iry irrri"ri. ro iyti *eie, kfirq ja nie potoinienem byl P"l^t c:v,: ':fi::::::" 
*

yglfiuala nabrala mocy pratonej? Nie ttiiem' izy ptoblem jest w tym' 2e nie.zalazlo,sig to zu

;;;;";;r, ,ry to tym," ie poalgiie^y ,,a"'ie" u.cizoaly'.Dtoich uchzpal nie podejmouali'my' bo

'to 
byta uchriala o-tym samym numerze, o tych samych znaknch'"

noiny - Pan Andrzej (ornacki powiedziaf i, problem ft'"i: ::'i: ,,:'--i:V::r:,*' 
jtt'

irii, i, ^nto 
to mieiice. 1"2di 'q'nog'onia, 

to nie chciaibym 2ebyimy nie podejmozoali

iiirrf"n f at+im, ioze ni"r*y6t'oyi, bo nikt nie zrobil tego umy6lnie. Llzoaiam, 2e je2eli

bytoby to mpis(me, to nie Uytoay sprzecituu' Ale decyzia nale2y do Rady i Pana

Przewodniczqcego,"
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman powiedzial: " dla mnie blgdzm bylo

odczytanie nieuta$citoej tre6ci "
Sedetarz Gminy - ian Miroslaw Karbowski powiedzial:,, uchtuala, o kt6rq toczy sig

", 
i1 inrru b6j, byta glosoroana ponozonie r'71 i'1"1 Przetoodnicz4cego t.u tej rulaicizoej

iniiii. pAi ma'to 
"noaiyi 

nn pozycji Gminy, dochodach' to mo2emy u'ycofl6.tg uchzu.alg' To

darektorzv zturncali uuagg,'aLb; iakq 
'ciltoalg 

podiqi' aby mogli legalnie wynaimoutni

{omie szcien ia, ktorymi dy sponu i q'"
'n"arry _ pan endrzej 

-Kornuja 
po*ied z_ial: ,, tak zostalo przegtosouane i..tak iest. Nie

iiii *5", czy dyrektirzy o to roystgpotoali' Wnos4 tylko uroagg do protoloh1'"

*?giq ""*.g 
;,ie'wniesiono. ea"n Niarian Ligman --przewod ricz4cy Rady poddal pod

glosowanie protok6l z XXXVI sesji Rady Gminy:

frada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w

obecno5ci 12 RadnYch, glosami:
-9 - ,rza" ,
- 0 - ,,Przeciw"
-3 - ,;wshzYmuj4cYch sig"
protok6l z XXXVI sesji Rady Gminy przyjgla'



Ad.S. Podipcie uchwal w nastgpuiEcych sprawach:

Przewodnicz4cy Rady oatfrutlrol"tti- *h""uty' NastePnie poprosil o zabranie

glosu Skarbnik Gminy Pani4 Zdzislawp Kanicz 
.

!l"rl"it p""r Zdzisiawa Kanicz poiiormowala, 2e dochody Gminy zwigkszono o

t*oie fZSASS,OO zl i po 'miuni" 
wynosza 28014526'69 zl' Wydatki Gminy

,*ieir^"o o kwotg D;48g,OO zl i po"zmianie wynosz. 24841'943'84 zl' Ponadto

Pani Skarbnik powied,ziala, i ,, popiositiimy o sesig:.2 uzt'agi na zalqcznik przedsigtozigi

na lata 20.13_20.t4, zadante i"t. ,,XlVi i XWI biegu Niepodlegtoici t! Rybnie". Nie.mo2na

bqlo tlczeiniej tego zrobic, ur|og, na zattpierdzenie na liicie rinkingotuej irodk6ru z bud2etu
"tiii.'iina,i 

riku iest ,'pro 'f,'1'ono tpielkoii do toykorzystnnia to layocle ! ?!!:18^:L 
p"

naszei stuonie doktadamy - siZ,08 
't; 

razem ltt 2013ioku,i'V:9t' ,t !!?:lU ":-',:"^Y 32t1,'oU"'iriil;r"iJ 
aq,icsnrt podobnie - z LIE 5133,91. zt, 2e 1rodktitp budzetu gminy 936,25 zt -

'"iii*-ir,"ir'trii 
zh+ -*r'r,,ynosi 6 069,73 zt. Razem to przedsigzozigcie uynosi 1'L 952'02

Nurrgp*" Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem 
-uchwaly 

Wobec

ir"t"' tr"ro* Przewodnicz4c v''umkn4i gvjt*ie t Piadil l:"1"::,TlY:tJ- o'o
glosowlnie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowei Gminy Kybno na

lata2013-2020.
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w

obecno5ci 1i Radnych, jednoglo6nie glosami:

-72 - ,,2a",
-0 - ,,ptzeciw"
-0 - ,PtsfizYmuj4cYch sig"
podiila ,r"'t *"i9 Nr xkxvtvs 6173 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
'fininsowe; Gminy Rybno na lata 201'3-2020'

Uchwala stanowi zal4czrik do niniejszego protokolu'

2) zmian w bud:2ecie Gminy Rybno na 2013 rok

F."o"o-a"i.re.yRadyodczytalproiektuchwaly' Nastgpnie PoProsil o zabranie

glosu Skarbnik Gminy Pani4 Zdzislawq Kanicz' 
.

skarbnik pani Zdzistaw a ianicz poi*ormowala, 2e dokonuje sig zmian w sPos6b

nastgpuj4cY:
O"iii ZSi il."pieczefi stwo publiczne i ochrona przeciwpo2arowa

;;k"""i" sig zmniejszenia wydatk6w bie24cyih w rozdziale "Ochotnicze 
Stra2e

PoLatne" w wYsoko6ci 2 400,00 zt'

Dzial 801 Oswiata i wYchowanie
notorro;u sig przeniesienia migdzy paragrafami wydatk6w bie24cych w rozdziale

,,Przedszkola"' w wysoko6ci Z bOO,Od zl ia zakup material6w i wyposaZenia oraz

uslug pozostalYch.
Dzial 926 Kultura fizYczna
Z*iek""" sig dochody (darowizny) i wydatki w wysoko6ci 3 500'00 zl z

przeznaczeriem na XVI Bieg Niepodleglo6ci'

+



W rczdziale ,,Pozoslala dzialalno€e" dokonuje sig zwigkszenia wydatk6w bie2qcych

w wysoko6ci 6 000,00 zl z przeznaczeniem na zadanie biei4ce pn. ,,XVI i XVII Bieg

NiepodlegloSci".
Ponadto zmriejsza sig wydatki w wysokoSci 3 600,00 zl.
Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly. Wobec

braku glos6w Przewodnicz4cy zamkn4t dyskusjq i poddal projekt uchwaly pod
glosowanie w sprawie zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2013 rok.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w
obecno6ci 12 Radnycll jednoglo6nie glosami:
-72 - ,,2a",
- 0 - ,,ptzeciw"
-0 - ,,wstrzymuj4cych sig"
podigla uchwalg Nr XXXVIIp/I3 w sprawie zmian w bud2ecie Gminy Rybno na

2013 rok.
Uchwala stanowi zal4cznik do niniejszego protokolu.

3) obni2enie 6redniei ceny skupu 1q 2yta za okres 11. kwartal6w bgdacei Podstaw4
do ustalenia podatku rolnego na rok Podatkowy 2014 na terenie Gminy Rybno
oraz zarzedzenia poboru podatku rolnego od os6b fizycznvch w drodze inkasa'
okre6lenia inkasent6w i wvsoko6ci wynaElodzenia za inkaso.
PrzewodniczEcy Rady odczytal projekt uchwaly. Nastqpnie otworzyl dyskusjg nad

projektem uchwaly.
Glos w dyskusji zabrali:
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligrnan powiedzial: ,, jak na u)st1pie infoflnou'atem,

zuysoko1( pozostalych podatkito ro 20'l-4 roku, pozostaje na poziomie roku bieLqcego Poziom

podatku rolnego te| pomstaje niezmieniony, z $m ie musimy podj4i tak4 uchtualg."

Radny - Pan Andrzej Kornacki powiedzial: ,, kiedy nastqpila zmiana co do iloSci

kzttartaluo i czy to ma sig na lepsze? Czy na gorsze? "
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,, zmiana nastqpila tu tym roku. Ak
czy bgdzie lepiej czy gorzej, trudno mi poroiedziet,"
Radny - Pan Andrzej Kornacki powiedzial: ,,zuysokoii 55 zt jest taka, jak

ubiegloroczna? "
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powie dzial: ,,tegoroczna."
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman powiedzial: ,, czy to lepiei, czy gorzej.

Lfzuaiam, ic trochg tnh bo zazLtsze byly brane pod woagg ostatnie trzy kzoartaly, czyli nieinko

ceny zbliionc do aktualnych. le2eli aktualna tendencia spadkowa utrzyma sig przez kolejne

lata. Jeicli bgdzie brany pod uzoagg dtu2szy okres, czyli tamte lata, zu kt6rych byly zuysokie

ceny, bgd4 dzialat na utzrost ceny zbo2a."

Pan Bartlomiej Lewalski powiedzial: ,dane z 11 kzpartal6u peunie dadzq nam obraz

rzeczyu,istej ceny. W tym roku, chcA przypomniet, ie cena 1q Lyta mstala obniionn o ponad 5

zt. M6j apeL mo2e rcarto by podyskutowat nieco obni2enie stauki na 2014 rok. DIa przykladu
Lidzbark ustalit jui stau,kg na krootg 50 zt. W zoigkszoici gmin tendencia idzie ru strong

obni2enia stazoek podntku rolnego."
Radny - Pan Andrzej Kornacki powiedzial:,, dzigkuje Panu Leualskicmu, 2e dotarl na

sesjg. W zzoiqzku z tym, ie nie mieli1my mo2liwoici dyskusji w komisjach na projektem

uchuaty, proponujg ktuotg 50 zI."



W6it Gminv - Pan Edmund Ligman powiedzial: ," znTlsze dyskutuie..sig. la .t:mat
*aii*ii"tri*. ili t i",rit , roliiko^i i nie byto ieszcze z ich strony negacj.i' 2e iest 50 zt

Tr|ii )."Wirai^i, 2e dobrze bytoby mie( ni2J* podatki, ale musimy liczyt sis z tym, 2e

sianotui to doch6d GminY '"
naar,y - Pan Andrzej Kornacki powiedzial: ,,chcg zto2yt zuniosek formalny co do kzooty

50 zt."
n"J"y - Pan Marian Granica powiedzial: ,,nie chcp negotoa(. tu tttwozuie.dzi' ale

u.uazim, 2e ktootn SS zl nie jest toyf6rozoana i zachotoalbym tq ceng, kt6ra jes.t. Sytuacia ut

rolnicttoie nie jest tak tragiczna, zebi rolnik nie byt ut stanie zaptaci1 tego podatku." 
..

pan Bartlo#ej rewaliki powiidzial: ,, syiuacia nie iest tragicz-na' 
,przedstaruilem 

jak

",idia" 
obni2enie podatku'zt' innych g iioch'"Nie ihcg tei' aby budiet gminy byl

ifni,iony. Ztpracam sig tu do patistioa zp imieniu zoszystkich rolnikizo."

nuarry-putlanFafifiskipowiedzial:,,utoa2am,2enale2ysigcieszyi'2ekzttotapozostala
na poziomie 2013 roku,"
n"i.ty - Pan Andrzej Kornacki powiedziai: ,,rc2nica 5zl' czy na dzieh dzisieiszy jest

mo2liiooit uyliczenia ile gmina straci na tej ktoocieT " 
,

WO1 C-irry - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,, nie chodzi o straty i zyski' tu chodzi

o podjgcie uchzoalY."

WlgJ"; py,uri nle byto, wobec czego Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg na

projektem uchwalY.
itr'e*odr,icr4cy Rady poddal pod glosowanie wniosek formalny Radnego Pana

Andrzej Kornackiego-w sprawie obni2enia do kwoty 50 zl Sredni4 ceng skupu 1q

iuta za'okres rr tiartatow bgd4cej podstawq do ustalenia podatku rolnego na rok

pbdatkowy 2014.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w

obecno6ci 12 RadnYch, glosami:
- 4 - ,,2a",
-8 - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wstrzYmuj4cYch sig"
odrzucila wniosek w sprawie obni2enia do kwofy 50 zl 6redni4 ceng skupu Tqzyta

,a okres 11 kwartal6w bgd4cej podstawq do ustalenia podatku rolnego na rok

podatkowy 2014'
fuastgpnie Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie proiekt uchwaly w sPrawie

obniilnie 5redniej ."t y tt.tpt iq zyta zi okris 11 kwartal6w bgd4cej podstaw4 do

ustaleniapodatkurolnegonarokpodatkowy20l'4naterenieGminyRybnooraz
zarzqdzerJra poboru poiatku rolnego od os6b fizycznycll. w drodze inkasa'

okreilenia iniasent6w i wysokoSci wynagrodzenia za inkaso '

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w

obecno6ci 12 RadnYch, glosami:
- 9 ,,2a" ,
- 3 - ,,przeciw"
-0 - ,ptstrzYmuj4cYch sig"
podigla .r.tt*"tg"Nt XXivlySSnS w sprawie obni2enie Sredniej ceny skupu 1q

tyii i 
"w."11"kwa*al6w 

bgdicej podstaw4 do ustalenia podatku rolnego na rok

pla"tto*y 201.4 na terenie Gminy nybno oraz zatz4dzenia poboru podatku



rolnego od os6b firycznych w drodze inkasa, okre6lenia inkasent6w i wysoko6ci

wynagrodzenia za inkaso .

Uchwala stanowi zal4cznik do niniejszego protokolu'

Ad.6.Wolne wnioski i zaPYtania.

Glos zabrali:
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,,tlformuie i zapraszam lL.listopailn

br. in godz. iltOO ao sati konferencyjnej, ia spotkanie z.,Panem Koreckim' Radnych ptosq o

p,^,i"ii*U";, zoszystkich mieszkaic6u,, ktdrzy chcieliby tozi4t udzial u dyskusii' Pewne

Ltrcrtie ,q do z,yii6nienia. Z dnia na dziei iytuacja sig poprawia, ale ieszcre problem z

oilbiorem lmieci urystgpuje nn tzu,. wybudozoaniach."

Radny-PanlanRozentalskip-owiedzial:,,do-dniadzisieisnf:,no.tuy.budozuaninch
1mieci nie zostaiy odebrane. Bytem'osobi1cie zu Ztttiqzku, sprarca mialn byt zalatutiona. Czy

coi uiadomo zo tej sPratoie? "
W6jt Gminy - itan Edmund Ligman powiedzial: ,,ztoiyli!'my uniosek o ukarnnie frmy'
ftnna zostati ukarana. Poprositembana Koreckiego 2eby przedstazoit ztt jaki spos6b zrtptywa na
'to, 

aby to normalnie funkcjonozt'alo."
pan iartlomiej fewalsli powiedzial:,, chcg podzigkotoat za podigcie uchtoaty tt spraruie

obniienia podati<u. ChcA poinformotun6, 2e 28 listopada br. odbgdzie sig przetarg ograntczony

na duie dziatki zu obrgbie Noroa WieS'"

Radny - Pan Bogian Kopariski powiedzial:,, chciatby sig odnieit d: .pi'.*::, 
chodzi o

,r*oit drdg no osiidlu. Czy igdzie coi robione,; jak uygl,da sprazoa odzoodnienia? "

WOit Gmi"ny - pan Edmlnd Ligman powiedzial ,, na bie2qco bgdzie naprawiane Cn do

ofuiodnienia" - zoczoraj byto spotkinie z przedstauicielem kolei zu sprazLtie zniszczonej drogi

leglia-Hnrtotuiec. Do i<oica listopadn majq nam przedstau,it w iaki spos6b ta droga zostanie
'nipraroiono. Wszystkie sugestie zostaty 

'przedstazoione 
. Zostato zoystane pismo, oczekujemy

ni odpou,AdZ. ttai Crapuis*i, kt6ry byi obecny zasugetotoal, aby zo tym unio.sku zapisa1 aby

to prLlSae bylo tzzo, przecitopoiaioz,ym. lesi zgoda, nby 
.roody 

odprou'adzi1 do tego kanatu'

Po' drigiej stionie oczyicililmy rdzo, p6iniei zobaczymy jak oni odbudujq'"

Radny" -'pan Bogdin Xopinski powiedzial: ,, co do tttyzoozu 6mie.ci - przyszta do mnie

pani 'Machujska, io ustatui obotuiqzuje od lipca a od tego ,.czasu 
nikt od niej nie odebral

6mieci. Otrzymata pismo z Dzialdozoszczyzny o zaplatg kary '"
w6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,, dlatego poprosltem Pana Koreckiego,

oby'puylrclnt i rolljainil petone lit estie. Szeroko informozt'atem o zmianie ustau41. Jeicli do

nis u,piyn olq takii sygnaty od mieszkaic6to to przekazujemy ie dnlei'"

Sekretirz 
"Cminy--pr, lairoslaw Karbowski powiedzial: ,, 1.5 listopada o godz.'10:00

Oirodek Doradzttoa Rolniczcgo organizuje spotkanie dla rolnikotu '"
Radny - Pan Edward wisniewski powiedzial:,, tp sprauie \|y\ttozu ,mieci - optata nie

jest za zrtyw6z 6mieci, tylko podntkiem lmieciozttym."

hadny i pan Andrzej Kornacki powiedzial:,, co do 6mieci, uwaiam 2e to zoielki blTd ta

ustazia lmieciotoa. Dalij uzoaiam, 2e kaLdy mieszkaniec pozoinien mie6 podpisanq umoary z

Dzialdoruszczyznq. Panie W6jcie, iak przedstazoia sig sytuacia z remizqT"

w6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,,co do umotuy to nie ma Pnn Radny

,or1i. llrtaruidaroca m6toi, te to deHaracja- jest podstmlq naliczenia oplaty i um6u nie bgdzie.

Co do 6rodk6to za remizg- toiem, 2e niekt'rzy m6zpili, le pieniqdze p6jdq na drogg, a Gmina

ma ju2 pieniqdze na koncie . Pan Marszalek nie odtoolal sig, po uptazuomocnieniu decyzji

otrzymaliSmy Pieni4dze. "



Radny-PanAndrzejKornackipowiedzial:,,ieieliG.minapozyskatatepieniTdze'toczy
byty ia,zglgdnione rp zmianach do budLetu, bo nie zauua2ylem'"

*oit Crii"" - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,, nie musiaty byi, one podejmozunne

;;;;-r;i;;;'d, bidzetu, bo bvto oie ju2 )aplanotaane rc bud2ecie. Co do przysztoici mam
trririii," i jrzrli czas p,ozu'oli po spotLaniu 74 listopad.a.porozmmoiac z Rodq' co do lt'ydanta

winii'tt, spiatoie budott'y remizy. iest jeszcze inny problem' bo Urzqd Skarbotuy upomina srg

o podatek'VAT, ale probu jemy to zalatwic "

Wigcej pytarl nie bYlo'

Ad.7. Zamknigcie obrad.
O iodz.10:12 p.owadz4cy obrady Przewodniczqcy- -Rady 

Pan Marian Ligrlan. - wobec

*VJr"rp*lu porz4dku obrad - zamkn4l obrady XXXVII sesji zwyczajnej Rady Gminy

Rybno.

Prowadz4cy obradY:

PrzewodniftacV Rady GminY

S.''*'"

Na tym protok6l zakoirczono.

Protokalowala
A/l r

e*u sttk?,\qtku


